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Darłowo, dnia 9 października 2020 roku 
 
 
BR.0002.8.2020 
 
 

Protokół Nr XXIV/2020 

z XXIV sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 9 października 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1300, a zakończył o godzinie 1415. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny, usprawiedliwiony.  
3. Radny Robert Ciszek potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
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Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
13 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo  
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo 
Pan Maciej Jabłoński Radca Prawny oglądał sesje online w swoim biurze tu w Urzędzie.  
 
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 
szczególnych rozwiązaniach związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 
2020 r. poz. 374, z późn. zm.). 

 
Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 

obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione. Gmina Darłowo wyposażyła każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w tablety z Internetem oraz wszelkimi niezbędnymi narzędziami do brania udziału w 
obradach sesji prowadzonych w trybie online (zdalnym). 

 
 Każdy radny ma możliwość zabrania głosu, formułowania poprawek, składania 
wniosków i głosowania w czasie rzeczywistym. Wyposażenie każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w takie warunki techniczne dają Przewodniczącemu Rady pewność, że podczas 
głosowań na dzisiejszej sesji głosy zostaną oddane przez radnych zgodnie z prawem. 
Głosowania będą przeprowadzone tylko w trakcie posiedzenia w określonych momentach.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby 
złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Przewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał wniosek Wójta Gminy Darłowo o 
wprowadzenie dwóch projektów uchwał na dzisiejszą sesję: 
1. Projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok; 
2. Projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Darłowo na lata 2020-2025. 
 
/Wniosek o wprowadzenie uchwał na XXIV sesję stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonych projektów uchwał. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Darłowo na 2020 rok; Druk Nr 11/2020XXIV było: 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział, że jest ZA. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA. 
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 

 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-2025; Druk Nr 12/2020XXIV było  

 
Wywołani radni głosując odpowiadali: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział, że jest ZA. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA. 
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 

 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji po zmianach:  
 
Punkt 22 otrzymuje brzmienie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 
Druk Nr 11/2020XXIV 
 
Punkt 23 otrzymuje brzmienie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 12/2020XXIV 
 
Punkt 24 otrzymuje brzmienie: 
Wolne wnioski i zapytania. 
 
Punkt 25 otrzymuje brzmienie: 
Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, przy 
czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i nazwiska 
i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, 
czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
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Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział, że jest ZA. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział, że jest ZA. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses nic nie odpowiedziała, nie brała udziału w głosowaniu.  
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział, że jest ZA. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 

 
Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
12 głosów za przyjęciem porządku obrad XXIV sesji wraz ze zmianami, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
3 nieobecne. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Przyjęcie protokołów z XXII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 15 lipca 2020 roku oraz               
z XXIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 20 sierpnia 2020 roku.  

Ad. 3.  

 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły z XXII i XXIII sesji 
zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 
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Pan wójt powiedział, że wita jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkich na dzisiejszej 

sesji w trybie zdalnym, zarówno radnych jak i sołtysów oraz mieszkańców, którzy sesję 
obserwują. Mamy ograniczony czas dzisiejszej sesji związany z tym, że jest to transmisja 
online. Sprawozdanie jest za okres od 15 lipca 2020 roku, kiedy to  odbyła się XXII sesję w 
trybie zwyczajnym i jest to naprawdę obszerny materiał. Sporo się działo w tym okresie a był 
to okres letni. Sprawozdanie zostanie załączone do protokołu.  
 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku podstawowym wynoszą 2 283 888,97 zł. Kredyty na rachunku do dyspozycji to 2,5 
mln zł. Także ogółem mamy do dyspozycji 5 338 883,97 zł. Wydatki do poniesienia w 
najbliższych dniach wynoszą 1 090 087,39 zł a są to faktury za usługi i zakupy do zapłaty.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na dwóch ostatnich 

sesjach Rady Gminy Darłowo, które odbyły się w dniu 15 lipca 2020 roku oraz w dniu 20 
sierpnia 2020 roku rada podjęła łącznie 49 uchwał.  Zostały one przesłane do organów 
nadzoru. W stosunku do jednej uchwały zostało wydane rozstrzygniecie nadzorcze. 
Wojewoda stwierdził nieważność § 4 uchwały XXII.251.2020 z dnia 15 lipca 2020 roku  w 
sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego. Zapis tego 
paragrafu dotyczył publikacji uchwały Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego. W ocenie organu nadzorczego przedmiotowa uchwała nie stanowi 
aktu prawa miejscowego i nie powinna być publikowana w dzienniku urzędowym.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 15 lipca 2020 roku stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami od 
dnia 15 lipca 2020 roku radni złożyli 13 interpelacji. Udzielono odpowiedzi na te wszystkie 
interpelacje.  
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 24 wnioski. Odpowiedzi udzielono na 21 
wniosków, a trzy są w trakcie rozpatrywania.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo z analizy oświadczeń 
majątkowych.  

Ad. 9.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informację z analizy 
oświadczeń majątkowych.  
 
/Informacja Przewodniczącego z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.10.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.11.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że zwołując 

dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do 
publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej 
swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt nie zgłosił chęci udziału.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo.                            
Druk Nr 1/2020XXIV 

Ad. 12. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 
Pan wójt powiedział uchwała w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo została 
przedstawiona dokładnie na komisjach przed sesję. Jest uzgodniona z Państwowym 
Gospodarstwem Wodnym oraz Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska. Wyznacza 
aglomerację, gdzie jesteśmy obowiązani wykonać kanalizację. Ta aglomeracja jest określona 
w opisie i załączniku do uchwały. Zmieniamy uchwałę, która została podjęta przez Sejmik 
Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 27 stycznia 2015 roku gdzie określono nam 
aglomerację 15 481 RLM, czyli równoważnej liczbie mieszkańców. Teraz obecnie po 
rozbudowie aglomeracji i ilości osób przebywających w sezonie turystycznym określamy ją 
na 23 650 RLM. W uchwale także jest opisane jakie ścieki trafiają do gminnej oczyszczalni, 
jakie są sieci, jakie są zakłady przemysłowe, jakie są strefy ochronne i strefy przyrodnicze. To 
wszystko zostało opisane w części opisowej uchwały.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo? 
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Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie. 

/Uchwała Nr XXIV.271.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyznaczenia aglomeracji wiejskiej Darłowo 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.                                
Druk Nr 2/2020XXIV 

Ad. 13. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o nabycie działki nr 117 o powierzchni 0,09 ha w 
miejscowości Kowalewice od Skarbu Państwa reprezentowanego przez Krajowy Ośrodek 
Wsparcia Rolnictwa. Uzasadnienie zostało przedstawione na komisjach.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
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/Uchwała Nr XXIV.272.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. Druk Nr 
3/2020XXIV 

Ad. 14. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 20 
do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był omawiany na komisjach przed sesją. Chodzi o 
nadanie działce nr 309/43 nazwy ulicy Nowa w miejscowości Bobolin.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu/  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
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Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

/Uchwała Nr XXIV.273.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 4/2020XXIV 

Ad. 15. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi tu o działkę o numerze 485/23 o powierzchni 35 metrów 
kwadratowych w obrębie ewidencyjnym Wiekowice, ale chodzi o działkę przy blokach w 
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Wiekowie. Działka ma przeznaczenie MU-1 tereny zabudowy mieszkaniowej. To jest przy 
garażach, gdzie poprzednio sprzedawaliśmy działki mieszkańcom.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
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Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXIV.274.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach sesji do godziny 13:40.  
Przewodniczący prosił radnych, żeby zalogowali się przed czasem, żeby można było 

kontynuować sesję punktualnie. 
 

Po przerwie kworum wynosiło 12 radnych.  
Nieobecni w tym momencie nadal byli radny pan Waldemar Bonk i radna Joanna Lach. 

Chwilowo nieobecny był radny Bogdan Herbeć.  
 
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny, usprawiedliwiony.  
3. Radny Robert Ciszek potwierdził swoją obecność.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć chwilowo był nieobecny. 
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność.  
10. Radna Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność.  
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność. 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 5/2020XXIV 

Ad. 16. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi sprzedaż działki – nieruchomości położonej w Darłowie. To 
jest stary Urząd Gminy. Jest to działka 539 i 538/7 w obrębie ewidencyjnym numer 10 miasta 
Darłowo. Nie jest to budynek niezbędny gminie do realizacji celów statutowych. Nie służy w 
sposób szczególny naszym mieszkańcom. Myślimy o przeniesieniu Ośrodka Pomocy 
Społecznej, który się w nim znajduje. Budynek wymaga znacznych środków do remontu 
pomieszczeń, które się znajdują w środku. Postanowiliśmy sprzedać ten budynek i 
nieruchomość całą.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
 

Przewodniczący przed głosowaniem upewnił się czy radny Bogdan Herbeć jest obecny. 
Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność. 

 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
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1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXIV.275.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 6/2020XXIV 

Ad. 17. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była prezentowana na komisji. Chodzi o działkę nr 88/29 w 
miejscowości Dąbki, gdzie Polska Spółka Gazownicza zwróciła się z prośbą o ustanowienie 
przesyłu na projekt przyłącza i jest to 13 metrów bieżących.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
34 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 35 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXIV.276.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 7/2020XXIV 

Ad. 18. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była także prezentowana na komisjach. Tym razem chodzi o 
działkę nr 297 w Cisowie. Polska spółka Gazownicza wystąpiła o ustanowienie służebności 
na 1 metr bieżący sieci.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
39 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 40 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
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Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXIV.277.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych 
położonych w miejscowości Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. Druk Nr 8/2020XXIV 

Ad. 19. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych położonych w 
miejscowości Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o działki położone w obrębie ewidencyjnym Krupy 397/1, 
397/2, 397/3, 398/3, 398/5 i 398/7, które stanowią integralną cześć terenu, gdzie znajduje się 
wysypisko śmieci. Okres dzierżawy wynosi 30 lat. To jest dzierżawa w celu rekultywacji. Ze 
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względu na to, że jest to prowadzona działalność przez naszą Spółkę GZUP w Krupach 
proszę Wysoką Radę o wyrażenie zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości 
Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości 
Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych położonych 
w miejscowości Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
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Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych położonych w 
miejscowości Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

/Uchwała Nr XXIV.278.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych 
położonych w miejscowości Krupy, gm. Darłowo na okres 30 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz 
nadania statutu. Druk Nr 9/2020XXIV 

Ad. 20. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz nadania 
statutu stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że dokładnie ta uchwała była prezentowana na komisjach. Chodzi o 
statut żłobka. Oczywiście tu wójt zgłosił dwie autopoprawki.  
Pierwsza autopoprawka dotyczy adresu żłobka. Adres Żłobka to Rusko 8A.  
Druga autopoprawka została dostarczona radnym i dotyczy rozdziału piątego czyli opłaty za 
korzystanie ze żłobka. Radni się z nią zapoznali: 
„Rozdział 5 
Zasady ustalania opłat za pobyt i wyżywienie dzieci w Żłobku 
§ 14. 

1. Opłaty za korzystanie z usług Żłobka obejmują opłatę za pobyt dziecka oraz 
opłatę za wyżywienie.  

2. Wysokość opłat, k których mowa w ust. 1, określa Rada Gminy Darłowo w 
odrębnej uchwale.  

3. W przypadku  nieobecności dziecka w żłobku, rodzicom przysługuje zwrot opłaty 
za wyżywienie za każdy dzień nieobecności dziecka, z zastrzeżeniem ust. 4.  

4. Opłaty za wyżywienie nie zwraca się za pierwsze dwa dni nieobecności dziecka.  
5. Opłata za pobyt dziecka w Żłobku nie podlega zwrotowi.  
6. Zasady potwierdzania nieobecności dziecka w Żłobku określa Regulamin 

Organizacyjny Żłobka.” 
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Pan wójt powiedział, że ogólnie chcemy, żeby żłobek funkcjonował od 1 stycznia 2021 roku. 
Jakie będą możliwości to ciężko nam przewidzieć. Wkrótce zostanie ogłoszony konkurs na 
dyrektora. Statut pozwoli na nabór dzieci i na sprawne rozpoczęcie pracy tej jednostki.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz nadania statutu stanowi 
załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz nadania statutu stanowi 
załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz 
nadania statutu wraz z autopoprawką? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo oraz nadania 
statutu. 

/Uchwała Nr XXIV.279.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie utworzenia żłobka na terenie Gminy Darłowo 
oraz nadania statutu stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku. Druk Nr 10/2020XXIV 

Ad. 21. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku 
stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że informację o wykonaniu za pierwsze półrocze budżetu chciałby po 
krótce omówić, gdyż dokładnie nad tym skupiliśmy się na komisji rewizyjnej i na wspólnym 
posiedzeniu komisji. Pan wójt powiedział, że chciałby, żeby sołtysi także usłyszeli o tym 
wykonaniu. Dochody gminy kształtują się na poziomie 35 835 000 zł. Wydatki mamy 
31 147 000 zł, w tym majątkowe 4 300 000 zł. To są wydatki, które są poniesione na 
inwestycje. A tych inwestycji mamy sporo, bo w sumie w tym roku mamy ich zaplanowanych 
na około 19 milionów złotych. Inwestycje już w pierwszym półroczu się zaczęły aczkolwiek 
nie było płatności i to będzie zadanie, które będziemy chcieli wykonać w drugim półroczu. 
Oczywiście dochody zostały przedstawione radnym i wydatki bieżące i majątkowe, które były 
w tym pierwszym półroczu zrealizowane. Pan wójt zaznaczył, że ten rok był specyficzny, o 
czym wszyscy dobrze wiedzą. Nie uzyskujemy dochodów z opłaty uzdrowiskowej. Za 
pierwsze półrocze była to strata pół miliona złotych, a wiemy, że w tym roku będziemy 
szykowali to na około jednego miliona złotych. Także mamy troszeczkę mniej udziałów w 
podatku od osób fizycznych, więc tutaj będziemy się starać te środki po stronie wydatków 
zrekompensować, chociaż wiemy, że będzie ciężko. Jeżeli są pytanie to postaramy się z panią 
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skarbnik odpowiedzieć. Omówiliśmy to dokładnie na komisji i odpowiadaliśmy na bieżąco. 
Oczywiście informacja ta jest zgodna z tym co zostało przytoczone w uchwale regionalnej 
izby obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała to sprawozdanie.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku stanowi 
załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  przedstawił 
pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku stanowi 
załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 
kultury za pierwsze półrocze 2020 roku? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
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12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku. 

/Uchwała Nr XXIV.280.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2020 roku stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                        
Druk Nr 11/2020XXIV 

Ad. 22. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zwiększa się dochody z tytułu:  
- udziały gmin z tytułu podatku dochodowego od osób prawnych 43 667,95 zł, 
- dotacji na zadanie „Usuwanie wyrobów zawierających azbest” 11 579,04 zł, 
- zwrotu podatku VAT i odsetek 321 996,88 zł, 
- zwrotu funduszu sołeckiego za 2019 rok 116 156,17 zł, 
- dotacji otrzymanej na Inwentaryzację Przyrodniczą Gminy 144 411,51 zł, 
- dotacji dla szkól na zwalczanie koronawirusa 56 643,27 zł, 
 
Zmniejsza się dochody o kwotę 35 121,00 zł, z tytułu dotacji na zadanie pn. „Usuwanie 
odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach i 
typu BIG BAG”, którą otrzymamy w 2021 roku, natomiast wydatki poniesiemy w 2020 roku. 
Zmniejszamy wydatki z tytułu przebudowy drogi powiatowej Dobiesław – Wiekowic o kwotę 
60 000 zł. Dla przypomnienia pan wójt powiedział, że mieliśmy zarezerwowane 100 000 zł, a 
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jest to inwestycja wieloletnia. Zaraz będzie o tym mowa w WPF. Cały koszt inwestycji 
wyniesie 140 000 zł. W tym roku będzie płatne 40 000 zł.  
 
Zwiększamy wydatki z przeznaczeniem na:  
1. Przebudowę ul. Bałtyckiej wraz z oświetleniem w miejscowości Bobolin 40 000 zł, 
2. Przebudowę drogi w miejscowości Kopań 20 000 zł, 
3. Dostawa i montaż platformy przyschodowej w budynku gminnym w miejscowości 

Wiekowo 87 000 zł, 
4. Realizacja procesu rewitalizacji w miejscowości Bukowo Morskie dokumentacja 

projektowa 88 850 zł, 
5. Realizacja procesu rewitalizacji w miejscowości Pęciszewko dokumentacja projektowa 

2 650 zł, 
6. Dotację dla OSP Stary Jarosław i Krupy po 2 100 zł czyli 4 200 zł.  
7. realizacje zadania unijnego dla szkól publicznych na walkę z COVID 56 643,27 zł, 
8. Wyposażenie i budowa placu zabaw w nowopowstałym żłobku w miejscowości Rusko 

170 000 zł, 
9. Zwiększenie wydatków na inwentaryzację przyrodniczą Gminy Darłowo 14 436,60 zł, 
10. Zwieszenie wydatków na usuwanie azbestu na terenie Gminy Darłowo 11 579,04 zł, 
11. Przeniesienie wydatków na zakup sprzętu wodnego przez Centrum Sportów Wodnych w 

Dąbkach na kwotę 86 204 zł, 
12. Przeniesienie wydatków na termomodernizację ścian świetlicy w Starym Jarosławiu w 

ramach wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi na kwotę 59 800 zł, 
13. Przeniesienie wydatków Szkoła Podstawowa w Starym Jarosławiu 11 900 zł na 

utworzenie planu na zadanie „Wczesne wspomaganie rozwoju dziecka”.  
 
Pan Wójt ponadto powiedział, że odbyło się szereg zebrań wiejskich i są dokonywane 
przeniesienia w ramach funduszu sołeckiego w sołectwach: Wiekowo, Krupy, Kowalewice, 
Sulimice, Barzowice, Rusko, Porzecze, Bukowo Morskie, Jeżyczki, Zakrzewo, Dobiesław, 
Dąbki, Jeżyce, Kopań.   
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 56 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
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Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XXIV.281.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 12/2020XXIV 

Ad. 23. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że w ramach dokonanych zmian przychody nie uległy zmianie, 
rozchody nie uległy zmianie i dług nie uległ zmianie. Budżet po dokonanych zmianach 
przedstawia się następująco:  
1. Dochody wynoszą 66 715 693,66 zł. 
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2. Wydatki wynoszą 78 258 887,34 zł. 
3. deficyt w kwocie 11 543 193,68 zł, który zostanie pokryty z zaciągniętych kredytów i 

pożyczek 8 979 292 zł, spłaty udzielonych pożyczek w latach ubiegłych 290 000,00 zł 
oraz środków pozostających na rachunku bankowym 2 273 901,68 zł.  

 
Przedsięwzięcia uległy zmianie: 
W części 1.1  
Zwiększono wydatki na zadaniu (wydatki majątkowe)  
1. Realizacja procesu rewitalizacji w miejscowości Pęciszewko w 2020 roku o kwotę 2 650 

zł.  
2. Realizacja procesu rewitalizacji w miejscowości Bukowo Morskie w 2020 roku o kwotę 

88 850 zł. 
3. Pierwszy żłobek w Gminie Darłowo – wyposażenie i funkcjonowanie w 2020 roku o 

kwotę 170 000 zł.  
 
W części 1.3 
Zwiększono wydatki: 
1. Promocja Gminy – Organizacja koncertu w 2021 roku zwiększono kwotę 55 842 zł 

(podpisanie aneksu do umowy) wydatek bieżący. 
2. Budowa zaplecza sanitarno-szatniowego przy boisku sportowym w miejscowości Bukowo 

Morskie o kwotę 5 500 zł w 2020 roku.  
 
Dodano zadanie: 
1. Wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy ulicy Zielonej oraz części ul. Polnej w 

Dąbkach (realizacja zadania 2020-2021) nakłady 38 000 zł, zwiększono wydatki w 2021 
roku o kwotę 38 000 zł (wydatki bieżące). 

2. Przebudowa drogi w miejscowości Kopań działka nr 313 oraz 301 obręb ewidencyjny 
Kopań. realizacja na lata 2020-2021, nakłady 320 000 zł, w 2021 roku planuje się wydatki 
na kwotę 20 000 zł w 2021 roku 300 000 zł (wydatek majątkowy) 

3. Przebudowa drogi powiatowej Dobiesław-Wiekowice – projekt. Realizacja na lata 2020-
2021, nakłady 140 000 zł, w 2020 roku wydatki planuje się w wysokości 40 000 zł, w 
2021 roku 100 000 zł (wydatek majątkowy).  

 
Informacja o wydatkach związanych z wystąpieniem COVID-19:  
W pozycji 10.11 wykazano wydatki bieżące poniesione na realizację zadań wiązanych z 
przeciwdziałaniem COVID-19 na kwotę 92 402,54 zł.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-
2025 stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowki jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025. 

/Uchwała Nr XXIV.282.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Ad. 24.  

 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że życzy wszystkim dużo 
zdrowia. Od soboty od dnia 10 października 2020 roku jesteśmy w żółtej strefie, wiec prosił 
wszystkich tych, którzy oglądają dzisiejsza sesję o rozwagę w zakresie bezpieczeństwa, 
żebyśmy się izolowali, jednak nosili maseczki i koniecznie dezynfekowali ręce. Pan wójt 
powiedział do radnych, że będzie się z nimi kontaktował informatyk, żeby ułatwić 
komunikację i do tego będą zakładane konta google. Jeżeli ktoś jeszcze nie ma to będzie miał 
założone. Wtedy będzie sprawniejsza obsługa zarówno sesji jak i komisji. Pan wójt 
powiedział, że będziemy na bieżąco sesje robili póki jest to zagrożenie epidemiologiczne na 
razie w trybie zdalnym online. Pan wójt poinformował, że od poniedziałku 12 października 
2020 roku urząd będzie częściowo zamknięty dla petentów. Szkoły są częściowo w reżimie, a 
w Szkole Podstawowej w Starym Jarosławiu nauka jest całkowicie zdalna. Wiemy, że w 
Społecznej Szkole Podstawowej w Słowinie także. Tu będzie państwa informować poprzez 
stronę gminy i facebooka o wszelkich komunikatach. Pan wójt jeszcze raz życzył wszystkim 
wszystkiego dobrego, dużo zdrówka i przede wszystkim trzymajmy ten dystans społeczny.  

 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie.  
  
Pan Bogdan Herbeć Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że w imieniu 

społeczeństwa Jeżyczki, Rady Sołeckiej, Sołtysa i mieszkańców chce bardzo podziękować 
wójtowi za wsparcie ich projektów Grantu Sołeckiego oraz Projektu Działaj Lokalnie. Dzięki 
temu wsparciu udało nam się zakończyć te inwestycje i w tej chwili wzbogaciliśmy się o dwa 
place zabaw. Radny jeszcze raz serdecznie dziękował wójtowi za udzielone wsparcie 
finansowe.  

 
Pan wójt powiedział, że podziękowanie nie tylko należy się gminie, ale także sołectwu 

i dużemu zaangażowaniu radnych. tu jest duża aprobata radnych. Pan wójt powiedział, że 
sołectwo Rusko także działa dużo i inne sołectwa. Jesteśmy zawsze otwarci na tych, którzy te 
środki zdobywają.  

Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 25.  

Wobec wyczerpania tematyki ustalonego porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1415 w dniu 9 października 2020 roku. 

 

   
Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
       Grzegorz Hejno 

Protokół sporządziła: 


